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PROTOKÓŁ Nr XI/2020 

SESJI  RADY GMINY  BOĆKI 

z dnia 24 czerwca 2020 roku 

 

odbytej w Szkole Podstawowej w Boćkach przy ul. Dubieńskiej 4, pod przewodnictwem Pani 

Małgorzaty Jóźwiak Przewodniczącego Rady Gminy. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10oo, a zakończono o godz. 1319 . 

Stan Rady   - 15 

Obecnych    - 15 

Radni obecni na Sesji:          

1. Chmur Eugeniusz   8.  Piotrowska Krystyna 

2. Jóźwiak Małgorzata   9. Matwiejuk Jarosław 

3. Jakimiuk Anatol             10. Tatarczuk Przemysław  

4. Jurkowicz Marta Anna            11. Wierciński Wojciech 

5. Koptewicz Walentyna             12. Zawadzki Piotr 

6. Król Adam                         13. Zalewska Katarzyna                           

7. Lipiński Zbigniew             14. Zambrowski Paweł 

                                                 15. Skomorowski Marek 

Ponadto w obradach uczestniczyli: 

1. Dorota Kędra Ptaszyńska Wójt Gminy 

2. Korycki Walenty, Sekretarz Gminy 

3. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy  

4. Kazimierz Pietraszko, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Boćkach 

5. Litewnicka Ewa, Dyrektor Szkoły Podstawowej w Andryjankach 

6. Mateusz Sacharzewski, po. Dyrektor GOK Boćki 

7. Tołoczko Barbara, Kierownik GOPS Boćki 

8. Kruszewska Monika, Kierownik Referatu U.G. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Małgorzata Jóźwiak przystąpiła do otwarcia obrad Sesji. 

Powiedziała, że na stan radnych 15, w obradach uczestniczy 15 radnych, obrady są 

prawomocne. Poinformowała, że obrady są nagrywane i odczytała informację następującej 

treści: „Uprzejmie informuję, że obrady Rady Gminy Boćki są rejestrowane za pomocą 

urządzeń nagrywających dźwięk i obraz. Uczestnicząc w Sesji Rady Gminy wyrażacie Państwo 

zgodę na przetwarzanie i upublicznianie swoich danych osobowych w myśl art. 6 ust. 1 lit. A 

oraz art. 9 ust. 2 lit. E rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 w 

sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie 

swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne 

rozporządzenie o ochronie danych) z dnia 27 kwietnia 2016 roku – tzw. RODO.” 

 

Link do Transmisji obrad Sesji Rady Gminy Boćki na stronie internetowej 

http://bip.ug.bocki.wrotapodlasia.pl/rad_gmi/transmisje_obrad_rady_gminy_boki/ 

https://www.youtube.com/channel/UCHt0HwMOeKY07IK_BlWy77A 
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Następnie Przewodnicząca powitała radnych, sołtysów i inne osoby biorące udział w Sesji. 

Poinformowała, że radni chcąc zabrać głos muszą podejść do mównicy, do mikrofonu. 

Przewodnicząca nadmieniła, że porządek obrad radni otrzymali. Dodała iż proponuje 

rozszerzenie porządku obrad o projekt uchwały nr XI/75/2020 i wprowadzenie projektu 

uchwały do porządku obrad po punkcie 6. Zapytała czy są jakieś uwagi. Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca zapytała, kto jest za przyjęciem rozszerzonego porządku obrad i 

przeprowadziła głosowanie: 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem rozszerzonego porządku obrad oddano 

15 głosów, przeciw 0 głosów, wstrzymało się 0 głosów.  

Imienne głosowanie radnych Nr 1 za przyjęciem rozszerzonego porządku obrad, stanowi 

załącznik 1 do protokołu. 

1. Otwarcie XI Sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad, 

2. Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad, 

3. Przyjęcie protokołu z X Sesji Rady Gminy, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie uczczenia 100 rocznicy urodzin Karola Wojtyły – Św. Jana Pawła II, 

5. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Boćkach, 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na oddanie jednostce organizacyjnej nieruchomości 

w trwały zarząd na czas nieoznaczony, 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu na przebudowę drogi powiatowej Nr 1740B Nurzec – Śnieżki od km 0+000 do km 

0+568,7, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki na lata 

2020 – 2023 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2020 – 2024 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020, 

10. Informacja o działalności Wójta w okresie międzysesyjnym 

11. Przedstawienie raportu o stanie gminy Boćki za 2019 rok  

12. Debata nad raportem o stanie gminy Boćki 

a) Głosy radnych 

b) Głosy mieszkańców 

13. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Boćki, 

14. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu Gminy Boćki za 2019 rok, 

15. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o 

przedłożonym przez Wójta Gminy Boćki sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2019 r., 

16. Przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy Boćki za 2019 r., 

17. Przyjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z 

wykonania budżetu Gminy Boćki za 2019 rok, 

18. Wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Boćki za 2019 rok, 

19. Przedstawienie uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o 

przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Gminy Boćki wniosku o udzielenie Wójtowi 

absolutorium za 2019 r., 

20. Przyjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Boćki z tytułu wykonania 

budżetu za 2019 rok 

21. Interpelacje i zapytania radnych 

22. Sprawy różne, wolne wnioski  

23. Zamknięcie obrad sesji 
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Ad pkt 3 Przewodnicząca nadmieniła, że protokół z X Sesji był wyłożony na 7 dni przed Sesją, 

do dnia dzisiejszego uwag nikt nie zgłosił. Przewodnicząca poddała pod głosowanie przyjęcie 

protokołu obrad z X Sesji Rady Gminy. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem protokołu obrad oddano 15 głosów 

przeciw 0 głosy, wstrzymało się 0 głosów. 

Imienne głosowanie radnych Nr 2 za przyjęciem protokołu obrad X Sesji, stanowi załącznik nr 

2 do protokołu. 

 

Ad pkt 4 Przewodnicząca Rady Gminy poprosiła Pana Marka Skomorowskiego 

Przewodniczącego Komisji ds. Promocji, Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych o odczytanie 

projektu uchwały, następnie przeprowadziła głosowanie. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem protokołu obrad oddano 15 głosów 

przeciw 0 głosy, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 3 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

uczczenia 100 rocznicy urodzin Karola Wojtyły – Św. Jana Pawła II, stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu. 

 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie uczczenia 100 rocznicy urodzin Karola Wojtyły – 

Św. Jana Pawła II– podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt 5. Wiceprzewodniczący Rady Gminy Boćki krótko poinformował o zmianach w 

Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Boćkach, które dotyczą działania ośrodka 

wsparcia w formie klubu samopomocy pod nazwą Klub „Senior+” w Dubnie. Pytań Radni nie 

zgłosili. Następnie Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, „za” przyjęciem uchwały oddano 14 głosów, przeciw 

0 głosów, wstrzymało się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 4 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

wprowadzenia zmian w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Boćkach, 

stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie wprowadzenia zmian w Statucie Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Boćkach – podjęta większością głosów. 

 

Ad pkt 6. Głos zabrał Sekretarz Gminy Pan Walenty Korycki krótko omawiając projekt 

uchwały. Pytań i uwag do projektu nie zgłoszono, więc Przewodnicząca przystąpiła do 

głosowania. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 15 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 5 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

wyrażenia zgody na oddanie jednostce organizacyjnej nieruchomości w trwały zarząd na 

czas nieoznaczony stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
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Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie wyrażenia zgody na oddanie jednostce 

organizacyjnej nieruchomości w trwały zarząd na czas nieoznaczony – podjęta 

jednogłośnie. 

Ad pkt 7. Głos zabrała Wójt Gminy Boćki informując, że zmiana dotyczy kwoty udzielonej 

pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu. Pytań i uwag nie zgłoszono. Przewodnicząca 

przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 15 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 6 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na przebudowę 

drogi powiatowej Nr 1740B Nurzec – Śnieżki od km 0+000 do km 0+568,7 stanowi 

załącznik nr 6 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie zmiany uchwały o udzieleniu pomocy finansowej 

Powiatowi Bielskiemu na przebudowę drogi powiatowej Nr 1740B Nurzec – Śnieżki od 

km 0+000 do km 0+568,7– podjęta jednogłośnie. 

Ad pkt 8. Pani Mirosława Andrzejuk – Skarbnik Gminy przedstawiła projekt uchwały. Pytań 

nie zgłoszono, więc Przewodnicząca przeszła do głosowania nad projektem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych, „za” przyjęciem uchwały oddano 14 głosów, przeciw 

0 głosów, wstrzymało się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 7 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy Boćki na lata 2020 – 2023 wraz z 

prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2020 – 2024 stanowi załącznik nr 7 do 

protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Gminy Boćki na lata 2019-2022 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 

2019-2024 – podjęta większością głosów. 

Ad pkt 9. Głos zabrała ponownie Skarbnik Gminy przedstawiając projekt uchwały. Następnie 

Pan Paweł Zambrowski Radny Gminy Boćki zapytał dlaczego cena podestów scenicznych jest 

tak wygórowana i wynosi 30500 zł. Wyjaśnień udzielił Sekretarz Gminy informując, że podesty 

sceniczne będą zakupione w ramach projektu transgranicznego z Białorusią (Miasto Prużany). 

Dodał również, że na chwilę obecną projekt nie jest realizowany ze względu na pandemię 

koronawirusa i zamknięte granice. Więcej pytań Radni nie zgłosili. Przewodnicząca 

przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 15 głosów, przeciw 0 

głosów, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 8 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

zmian w budżecie gminy na rok 2020 stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 
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Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2020 – podjęta 

jednogłośnie. 

Ad pkt 10. Głos zabrała Wójt Gminy Dorota Kędra-Ptaszyńska mówiąc, że w czasie pandemii 

Urząd Gminy nie był całkowicie zamknięty dla interesantów. Każdy interesant, który przyszedł 

do urzędu załatwić sprawę został obsłużony. Natomiast wszystkie kontakty z instytucjami 

odbywały się drogą elektroniczną, w systemie pracy telefonicznej lub wideokonferencji. 

Ad pkt 11. Przewodnicząca Rady Gminy Boćki poinformowała, że raport o stanie gminy za 

2019 rok Radni otrzymali w terminie do końca maja 2020 roku. Mogli się z nim szczegółowo 

zapoznać. Pan Adam Król zapytał po co jest punkt pt. „ przedstawienie raportu” w porządku 

obrad skoro nikt go nie przedstawia. Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu obrad sesji. 

Ad pkt 12.  Pani Małgorzata Jóźwiak odczytała na wstępie do debaty informację kto może 

zabrać głos w debacie i poinformowała, że radni mogą wziąć udział w debacie bez ograniczeń 

czasowych natomiast mieszkańcy musieli złożyć stosowne oświadczenie do Przewodniczącego 

Rady Gminy poparte listą 20 podpisów mieszkańców gminy do dnia 23 czerwca 2020 roku do 

godziny 15:30. Dodała, że od mieszkańców wpłynęło tylko jedno zgłoszenie. Następnie 

poprosiła Radnych o wystąpienia w debacie. 

Ad pkt 12 a. Jako pierwszy z Radnych głos zabrał Pan Wojciech Wierciński. Mówił, iż raport 

o stanie gminy zawiera głównie opis położenia, demografii oraz inwestycji wykonanych w 

2019 roku. Krótko omówił inwestycje. Dodał, że w raporcie są zawarte również informacje o 

działalności jednostek organizacyjnych gminy. Na zakończenie swojego wystąpienia zauważył, 

że wpływ na prace gminy ma także Rada Gminy i decyzje , które podejmują wspólnie Radni. 

Kolejnym uczestnikiem debaty był Pan Adam Król. Zwrócił uwagę na opisany w raporcie o 

stanie gminy projekt, który realizował Gminny Ośrodek Kultury w Boćkach pt. „Uprawa 

tlenowców”. Kwota realizacji projektu wynosiła 105 tys. zł. Stwierdził, że chciałby uzyskać 

bardziej szczegółowe informacje na ten temat. Pan Radny zauważył, że w raporcie nie ma 

wydatków na utrzymanie poszczególnych referatów urzędu gminy, kosztów delegacji 

służbowych oraz wydatków na cele reprezentacyjne. Nawiązał również do stanu 

demograficznego gminy twierdząc, że gmina się wyludnia i trzeba temu przeciwdziałać 

chociażby poprzez przyciąganie inwestorów z zewnątrz, którzy stworzą na terenie gminy nowe 

miejsca pracy. Pani Przewodnicząca poinformowała, że na wszystkie pytania zadane w czasie 

debaty Wójt Gminy odpowie po zakończeniu debaty. 

Następnym uczestnikiem debaty była Pani Krystyna Piotrowska. Na wstępie swojego 

wystąpienia zauważyła, że wiele rzeczy o których chciałaby wiedzieć nie zostało poruszonych 

w raporcie o stanie gminy. Pytała o wysypisko śmieci w Boćkach, czy coś zostało wykonane w 

związku z przeznaczeniem do rekultywacji wysypiska. Następnie poruszyła temat smogu. 

Pytała czy gmina ma informacje jak można ubiegać się o dofinansowanie aby przeciwdziałać 

temu zjawisku, czy są wnioski do pobrania i gdzie je składać. Kolejną kwestia, którą poruszyła 

Radna było przejęcie działki od Skarbu Państwa. Zwróciła się do Pani Wójt z pytaniem ile 

będzie kosztowało gminę doprowadzenie tej działki i budynku do stanu użyteczności. Pani 

Krystyna Piotrowska zapytała również dlaczego z działek, które zostały sprzedane na tzw. 
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„Kworesie” wycięto dużą część powierzchni na drogę dojazdową, wg Radnej wytyczono za 

szeroką drogę. 

Pan Adam Król zabrał głos w debacie po raz drugi wracając do zadłużenia gminy, gdzie 

przytoczył słowa z opinii komisji rewizyjnej, że „gmina posiada zadłużenie w wysokości 

2900000 zł i są to obligacje” oraz zdanie „ gmina ze środków własnych nie jest w stanie 

realizować inwestycji.” Stwierdził, że brak inwestycji i spadek demografii powodują, że gmina 

chyli się ku upadkowi. 

Do mównicy powróciła również Radna Krystyna Piotrowska mówiąc, że chciałaby otrzymać 

informację o wydatkowaniu 74 tys. zł w roku 2019 na Centrum Integracji Społecznej w 

Boćkach, ponieważ z informacji, które posiada szkolenia dla uczestników projektu rozpoczęły 

się w tym roku. Pytała również o remont budynku na potrzeby CIS. 

Po wszystkich wystąpieniach Radnych chętnych zabrać głos w debacie nad raportem o stanie 

gminy Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu mieszkańca który złożył stosowne 

zgłoszenie. 

Ad pkt 12 b. Głos zabrał Pan Waldemar Rynans. Zapytał o kilka kwestii: zakup i utrzymanie 

traktora gminnego. Wg jego opinii utrzymanie traktora gminnego wyszło drożej niż zlecenie 

usługi firmie zewnętrznej. Stwierdził, że na zakup sprzętu nie ogłasza się zapytań ofertowych i 

kupuje się sprzęt drożej niż można by było kupić. Kolejną kwestią , którą poruszył mieszkaniec 

gminy była planowana w roku 2020 budowa Centrum Promocji Produktu Lokalnego, jednak 

odbiegało to od raportu, więc zakończono temat. Pan Waldemar Rynans nawiązał także do 

remontów w Centrum Kulturalno – Turystycznym, pytał o remont z przed 4 lat, czy został 

zakończony bo wg niego do dziś nie zakończono tego remontu. Nawiązał również do remontu 

dróg mówiąc, że w jednych miejscowościach remontuje się drogi kolejny raz np. droga na 

Pasiekę, natomiast w innych mieszkańcy nie mają dojazdu do swoich domów. Zauważył 

również, że w okolicach cmentarza gdzie mieszkańcy mogą wywozić gruz powstało wysypisko, 

a przecież miał on być kruszony i stanowić podsypkę na drogi.  

Głos zabrała Pani Wójt. Na wstępie zwróciła uwagę na akustykę sali. Mówiła, że sesja musiała 

być zorganizowana ze względu na stan epidemii z zachowanie wytycznych Państwowego 

Powiatowego Inspektora Sanitarnego i Ministra Zdrowia dla tego zorganizowano ją w tym 

miejscu mając na uwadze iż w sesji będą uczestniczyli również sołtysi gminy Boćki. Następnie 

odpowiedziała Panu Adamowi Królowi, że dane z internetu nie zawsze są danymi mającymi 

swoje odzwierciedlenie w rzeczywistości. Nawiązała również do rekultywacji wysypiska 

śmieci w Boćkach, tłumacząc że wielokrotnie mówiła o tej sprawie na komisjach, jednocześnie 

poinformowała, że 11 maja 2020 roku Wojewódzki Inspektor Ochrony Środowiska wydał 

postanowienie, w którym pozytywnie opiniuje przeprowadzenie rekultywacji odpadów na 

składowisku w Boćkach. Dodała że dnia 4 czerwca Starosta Bielski wydał decyzję jakie odpady 

i w jakiej ilości będą podlegały rekultywacji. Pani Wójt mówiła też o mieniu przejętym od 

Skarbu Państwa. Dodała że akt notarialny został podpisany w lutym tego roku. Kosztorysowego 

szacowania budynku nie było. Dodała, że najpierw należy posprzątać teren i budynek. Odniosła 

się do tematu garażowania sprzętu gminnego na terenie prywatnej posesji, mówiąc że dopóki 

teren nie zostanie doprowadzony do użyteczności sprzęt jest bezpieczniejszy na placu 



7 
 

pracownika, który go obsługuje. Powrócił temat drogi dojazdowej wytyczonej na „Kworesie”. 

Pani Wójt powiedziała, że nie weźmie odpowiedzialności za mieszkańców bloków przy ul. 

Załońskiej i nie zamknie im dojazdu do sklepów usługowych a służbom ratowniczym do 

bloków. Poinformowała również, że w Planie Zagospodarowania przestrzennego dany teren 

jest wpisany jako teren pod działalność usługową, komunikacyjną i budownictwo 

mieszkaniowe. W związku z tym w przetargu nie mogliśmy zaznaczyć, że działka jest 

sprzedawana tylko i wyłącznie pod działalność usługową. Pani Wójt powiedziała, że jeżeli 

chodzi o wymianę pieców to jest program „Czyste powietrze” realizowany przez Wojewódzki 

Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Białymstoku. Dodała, że jeżeli ktoś z 

mieszkańców jest zainteresowany podajemy kontakt do Funduszu. Poinformowała, że jeżeli 

chodzi o spłatę obligacji w tamtym roku w listopadzie spłacono 600 tys. zł obligacji i w tym 

roku również spłacono 600 tys. zł obligacji. Wójt Gminy zwróciła uwagę, że Centrum Integracji 

Społecznej to jest oddzielna jednostka budżetowa, która ma swojego kierownika i księgowego 

i to do tych osób powinno się zwracać z tym pytaniem na co zostało wydane w roku 2019 74 

tys. zł. wg informacji Pani Wójt na wynagrodzenia pracowników. Kolejną sprawą, do której 

odniosła się Wójt Gminy była redukcja etatów w urzędzie. Przedstawiła jak kształtowało się 

zatrudnienie w ostatnich trzech latach. W 2018 roku było to 28 etatów, w 2019 r. było 25,75 

etatu i na czerwiec 2020 r. jest to 24,75 etatu. Wyjaśniła również sprawę gruzowiska przy 

cmentarzu w Boćkach informując, że zbieramy tam gruz aby PUK Hajnówka mógł to 

pokruszyć w chwili kiedy będzie wydana decyzja co do rekultywacji.  

Wójt Gminy mówiła też o sukcesach gminy i jej mieszkańców, o współpracy z instytucjami 

zewnętrznymi o budżecie gdzie dochody gminy za ubiegły rok były niższe niż środki pozyskane 

z zewnątrz. Dodała że raport o stanie gminy to nie tylko liczby ale też działania, które musimy 

na przyszłość wspólnie wypracować. Podziękowała za słowa krytyki oraz za współprace z 

mieszkańcami gminy.  

Na Sali zaczęła się głośna dyskusja i przekrzykiwanie nawzajem. Radny Anatol Jakimiuk 

opuścił obrady sesji. 

Po wyczerpaniu tematu Przewodnicząca przeszła do kolejnego punktu obrad sesji. 

Ad pkt 13. Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 10 głosów, przeciw 4 

głosy, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 9 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Boćki stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie udzielenia wotum zaufania Wójtowi Gminy Boćki 

– podjęta większością głosów. 

Ad pkt. 14 Pani Małgorzata Jóźwiak poinformowała, że tematyka punktu była szczegółowo 

omawiana na komisjach Rady Gminy i przeszła do kolejnego punktu obrad. 
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Ad pkt 15. Wiceprzewodniczący Rady Gminy Boćki Pan Wojciech Wierciński odczytał 

uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Wójta Gminy Boćki sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2019 r. 

Ad pkt. 16 i 18 Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Pani Walentyna Koptewicz odczytała 

opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu Gminy Boćki za 2019 r. A następnie 

odczytała wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Boćki. 

Ad pkt 17. Przewodnicząca przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 11 głosów, przeciw 3 

głosy, wstrzymało się 0 głosów. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 10 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Boćki za 2019 rok stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie zatwierdzenia sprawozdań finansowych wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Boćki za 2019 rok – podjęta większością 

głosów. 

Ad pkt. 19 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Boćki Pan Wojciech Wierciński odczytał 

uchwały Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez 

Komisję Rewizyjną Rady Gminy Boćki wniosku o udzielenie Wójtowi absolutorium za 2019 

r. 

Ad pkt 20. Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowanie nad projektem uchwały. 

W głosowaniu udział wzięło 14 radnych. Za przyjęciem uchwały oddano 10 głosów, przeciw 3 

głosy, wstrzymało się 1 głos. 

 

Imienne głosowanie radnych nr 11 za podjęciem Uchwały Rady Gminy Boćki w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Boćki z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

Uchwała Rady Gminy Boćki w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Boćki z 

tytułu wykonania budżetu za 2019 rok– podjęta większością głosów. 

Głos zabrała Pani Wójt dziękując wszystkim Radnym za głosowanie. Tym którzy byli za 

udzieleniem Wójtowi absolutorium jak również tym którzy byli przeciw i się wstrzymali od 

głosu. Podziękowała wszystkim mieszkańcom i pracownikom urzędu. 

Ad pkt 21. Głos zabrała Pani Krystyna Piotrowska mówiąc, że zakup traktorka do koszenia 

trawników był dobrą inwestycją. Zapytała również o etaty pracowników urzędu gminy i 

zatrudnionych w CIS oraz czy dużo kosztowałoby podciągnięcie wody do Budynku socjalnego 

w Wiercieniu. Pani Wójt odpowiedziała, że ciągnik został zakupiony ze środków finansowych 

CIS, jest on używany. Wyjaśniła również, że nastąpiła redukcja etatów w urzędzie gminy 

ponieważ kilku pracowników odeszło na emeryturę ich obowiązki przejęli częściowo 
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pracownicy już zatrudnieni w urzędzie, przyjęto jedna nową pracownice na ½ etatu, która ½ 

etatu zatrudniona jest w CIS. Dodała także, że osoby pracujące w urzędzie i zatrudnione 

jednocześnie w CIS nie mają pełnego etatu na swoich stanowiskach pracy. Wyjaśniła również, 

że doprowadzenie wody do budynku w Wiercieniu wiąże się z założeniem w nim centralnego 

ogrzewania na dwóch kondygnacjach a wówczas koszty są już znaczne. Zwróciła jednak 

uwagę, że mieszkańcy tego budynku ze wszystkimi problemami zgłaszają się do Wójta Gminy 

a także do sołtysa i radnego. 

Ad pkt 22. Pan Paweł Zambrowski zapytał czy został rozstrzygnięty przetarg na odbiór foli 

rolniczej. Pani Wójt odpowiedziała, że jeszcze nie rozstrzygnięto przetargu. 

Następnie głos zabrał Pan Piotr Zawadzki mówiąc, że po rozstrzygnięciu przetargu folia 

zostanie odebrana tylko od tych rolników, którzy złożyli wcześniej stosowna deklarację w 

urzędzie gminy i tylko w takiej ilości jaka była zadeklarowana. Dodał, że pozostali rolnicy 

mogą swoją folię zawieźć do firmy w Brańsku, która chętnie przyjmie ten surowiec. Pan Radny 

mówił również o trzech sprawach poruszany na komisjach, które są już w toku, chodziło o 

zmianę pierwszeństwa na ul. Akacjowej w Boćkach, powstanie nowego przejścia dla pieszych 

naprzeciwko sklepu Stokrotka oraz oświetlenie przejścia dla pieszych naprzeciwko urzędu 

gminy, na DK nr 19. Dodał również, że piłkarze z klubu  Bocian Boćki zaoferowali się, że 

pomogą w uprzątnięciu działki i budynku, który gmina przejęła od Skarbu Państwa. Na 

zakończenie swojego wystąpienia zachęcał wszystkich mieszkańców do oddawania krwi, co 

jakiś czas taka akcja krwiodawstwa jest organizowana w Boćkach. 

Głos zabrał Radny Adam Król prosząc o informacje kto może wysypywać i jakie odpady na 

gruzowisko, bo on nie wiedział że może tam zawieźć gruz. Wrócił również do tematu 

doprowadzenia bieżącej wody do budynku w Wiercieniu, jego zdaniem to ustawa reguluje 

dostęp do wody dla ludności. Nawiązał też do schroniska w Radysach, o którym w ostatnim 

czasie pojawiło się dużo złych informacji w mediach. Pytał czy gmina sprawuje kontrolę nad 

zwierzętami, które z terenu gminy trafiły do tego właśnie miejsca. 

Następnie głos zabrał Radny Wojciech Wierciński tłumacząc, że jest mu znana sytuacja 

mieszkańców budynku w Wiercieniu. Nie zgłaszali oni do niego takiej potrzeby. Dodał 

również, że żeby przeprowadzić generalny remont tego budynku należy pozyskać środki 

zewnętrzne bo gmina dla gminnego budżetu jest to zbyt duże obciążenie. Wg Pana Radnego 

gmina nie chyli się ku upadkowi jak twierdzi Radny Adam Król, ale się rozwija. 

Głos zabrał Sołtys wsi Wiercień mówiąc, że on własnymi rękoma pomagał mieszkańcom 

budynku socjalnego w Wiercieniu kopać szambo, zaś zapytał Pana Adama Króla co on pomógł 

skoro tak dużo na ten temat mówi. 

Radny Adam Król odpowiedział, że jeżeli Sołtys miał czas to pomagał, on niestety pracuje 6 a 

nawet siedem dni w tygodniu i tego czasu nie ma. Zwrócił się do wiceprzewodniczącego 

mówiąc, że mała jednoosobowa firma nic nie wskóra w takiej gminie jak Boćki, tu trzeba 

inwestora który ma pieniądze i potrafi je rozsądnie zainwestować. 
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Głos zabrał również mieszkaniec gminy Pan Waldemar Rynans wracając do kilku spraw z 

debaty. Najpierw mówił gdzie jest bezpieczniejszy traktor gminny, wg niego przy gminie bo 

tutaj jest monitoring, niż na prywatnej posesji pracownika gminy. Następnie mówił o planach 

powstania kolejnego Klubu Senior+ w Nurcu, gdzie jeszcze pierwszy nie został obejrzany przez 

wszystkich radnych. Wrócił też do tematu remontu budynku GOK. Wg niego tam ma powstać 

zwykły targ za bagatela 2400000 zł. Nawiązał również do wyceny działki, która zleciła Pani 

Wójt, wg niego działka ma być sprzedawana. Pan Waldemar Rynans stanął też w obronie 

Radnego Adama Króla i wówczas rozpoczęła się burzliwa dyskusja. Większość Radnych oraz 

Sołtysów opuściła obrady sesji. Głos zabrała Pani Wójt chcąc odpowiedzieć na pytania Pana 

Adama Króla o przyciągnięcie inwestora i dalszy rozwój gminy, jednak poprzez krzyki na sali 

obrad i ciągłe przerywanie jej wypowiedzi nie zdołała odpowiedzieć na nurtujące radnego 

pytania. Przewodnicząca Rady Gminy próbowała uspokoić sytuację jednak widząc, że jej 

prośby na nic się zdają a krzyki w kierunku osoby Wójta Gminy i Przewodniczącej przybierają 

na sile zamknęła obrady XI sesji. 

Protokołował: Magdalena Kozłowska 

        Przewodniczący Rady Gminy 

         Małgorzata Jóźwiak 
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Załącznik Nr 1 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XI z dnia 24 czerwca 2020 roku 

 

  Boćki, dn.: 24.06.2020r. 

1 1. Głosowanie za przyjęciem rozszerzonego porządku obrad 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 15     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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 Załącznik Nr 2 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XI z dnia 24 czerwca 2020 roku  
                  

  Boćki, dn.: 24.06.2020r. 

2 2. Głosowanie za przyjęciem protokołu X Sesji Rady Gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 15     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 3 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XI z dnia 24 czerwca 2020 roku 

 
                  

  Boćki, dn.: 24.06.2020r. 

3 3. Głosowanie za przyjęciem uchwały w sprawie uczczenia 100 rocznicy 
urodzin Karola Wojtyły – Św. Jana Pawła II 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 15     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 4 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XI z dnia 24 czerwca 2020 roku  
                  

  Boćki, dn.: 24.06.2020r. 

4 4. Głosowanie za przyjęciem uchwały w sprawie wprowadzenia zmian 
w Statucie Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Boćkach 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam wstrzymał się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 5 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XI z dnia 24 czerwca 2020 roku  
                  

  Boćki, dn.: 24.06.2020r. 

5 5. Głosowanie za przyjęciem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 
oddanie jednostce organizacyjnej nieruchomości w trwały zarząd na 
czas nieoznaczony 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 15     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 6 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XI z dnia 24 czerwca 2020 roku 

  
                  

  Boćki, dn.: 24.06.2020r. 

6 6. Głosowanie za przyjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały o 
udzieleniu pomocy finansowej Powiatowi Bielskiemu na przebudowę 
drogi powiatowej Nr 1740B Nurzec-Śnieżki od km 0+000 do km 0+568,7 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 15     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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 Załącznik Nr 7 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XI z dnia 24 czerwca 2020 roku  
                   

  Boćki, dn.: 24.06.2020r. 

7 7. Głosowanie za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej 
Prognozie Finansowej Gminy Boćki na lata 2020 – 2023 wraz z prognozą 
kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2020 – 2024 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 14     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam Wstrzymał się   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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 Załącznik Nr 8 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XI z dnia 24 czerwca 2020 roku 

 
  

                  

  Boćki, dn.: 24.06.2020r. 

8 8. Głosowanie za przyjęciem uchwały w sprawie zmian w budżecie 
gminy na rok 2020 

          GŁOSOWAŁO:  15     

          głosowało ZA: 15     

          głosowało PRZECIW: 0     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował ZA   

    8 Piotrowska Krystyna głosował ZA   

    9 Jakimiuk Anatol głosował ZA   

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował ZA   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

                  
 

 

 

 

 

 

 

 

 



19 
 

 

Załącznik Nr 9 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XI z dnia 24 czerwca 2020 roku 

 

  Boćki, dn.: 24.06.2020r. 

9 9. Głosowanie za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia wotum 
zaufania Wójtowi Gminy Boćki 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 10     

          głosowało PRZECIW: 4     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował PRZECIW   

    7 Król Adam głosował PRZECIW   

    8 Piotrowska Krystyna głosował PRZECIW   

    9 Jakimiuk Anatol NIE głosował    

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował PRZECIW   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 10 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XI z dnia 24 czerwca 2020 roku 

 

  Boćki, dn.: 24.06.2020r. 

10 10. Głosowanie za przyjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdań finansowych wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 
Gminy Boćki za 2019 rok 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 11     

          głosowało PRZECIW: 3     

          WSTRZYMAŁO się: 0     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna głosował ZA   

    7 Król Adam głosował PRZECIW   

    8 Piotrowska Krystyna głosował PRZECIW   

    9 Jakimiuk Anatol NIE głosował    

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował PRZECIW   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   
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Załącznik Nr 11 do Protokołu Sesji Rady Gminy 

Nr XI z dnia 24 czerwca 2020 roku 

 

  Boćki, dn.: 24.06.2020r. 

11 11. Głosowanie za przyjęciem uchwały w sprawie udzielenia 

absolutorium Wójtowi Gminy Boćki z tytułu wykonania budżetu za 

2019 rok 
 

          GŁOSOWAŁO:  14     

          głosowało ZA: 10     

          głosowało PRZECIW: 3     

          WSTRZYMAŁO się: 1     

    LP. Nazwisko i Imię jak głosował   
    1 Koptewicz Walentyna głosował ZA   

    2 Tatarczuk Przemysław głosował ZA   

    3 Jurkowicz Marta Anna głosował ZA   

    4 Zawadzki Piotr głosował ZA   

    5 Skomorowski Marek głosował ZA   

    6 Zalewska Katarzyna Wstrzymał się   

    7 Król Adam głosował PRZECIW   

    8 Piotrowska Krystyna głosował PRZECIW   

    9 Jakimiuk Anatol NIE głosował    

    10 Chmur Eugeniusz głosował ZA   

    11 Matwiejuk Jarosław głosował ZA   

    12 Wierciński Wojciech głosował ZA   

    13 Zambrowski Paweł głosował PRZECIW   

    14 Jóźwiak Małgorzata głosował ZA   

    15 Lipiński Zbigniew głosował ZA   

 

 

 

 

 

 

 


